

(2) The allegation that the petitioner had been treated with brutality was not established,

(3) Application for release pending trial had to be submitted to the *Juge d'instruction* and, if the latter took an adverse decision, appeal could be made to the *Chambre des mises en accusation*,

The Trusteeship Council

1. *Draws the attention* of the petitioner to the statement of the Administering Authority regarding the procedure laid down for application for release pending trial;

2. *Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for;

3. *Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/886

343rd meeting,
15 March 1951.

334 (VIII). Petition from the Chiefs and People of Buem and Krachi States and of Nkonya and Santrokofi Independent Divisions (T/Pet.6/191) concerning Togoland under British administration

Acting under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

Having accepted and examined at its eighth session the petition from the Chiefs and People of Buem and Krachi States and of Nkonya and Santrokofi Independent Divisions (T/Pet.6/191), in consultation with the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland as the Administering Authority concerned,

Having taken note of the observations of the Administering Authority (T/843) that it welcomed the decision of Nkonya and Santrokofi to amalgamate, that the Krachi area had been transferred to the Southern Section and that, while local government organization of this Section was still under consideration, it was likely that Nkonya and Santrokofi would form part of the same District Council as Buem and Krachi,

The Trusteeship Council

1. *Notes* that the wishes of the petitioners appear to have been met;

2. *Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for;

3. *Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioners of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/887

342nd meeting,
15 March 1951.

2) L'allégation selon laquelle le pétitionnaire aurait été traité brutalement n'a pas été prouvée,

3) Toute demande de mise en liberté provisoire doit être soumise au juge d'instruction et, si ce magistrat rejette la demande, l'intéressé peut faire appel devant la Chambre des mises en accusation,

Le Conseil de tutelle

1. *Attire l'attention* du pétitionnaire sur la déclaration de l'Autorité chargée de l'administration concernant la procédure à suivre pour les demandes de mise en liberté provisoire;

2. *Décide* que, dans ces circonstances, cette pétition n'appelle aucune mesure de la part du Conseil;

3. *Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/886

343ème séance,
le 15 mars 1951.

334 (VIII). Pétition des Chefs et de la population des Etats de Buem et de Kratchi et des Divisions indépendantes de Nkonya et de Santrokofi (T/Pét.6/191) concernant le Togo sous administration britannique

Agissant en vertu du paragraphe b de l'Article 87 de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

Ayant reçu et examiné à sa huitième session la pétition des Chefs et de la population des Etats de Buem et de Kratchi et des divisions indépendantes de Nkonya et de Santrokofi (T/Pét.6/191), en consultation avec le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question,

Ayant pris acte des observations de l'Autorité chargée de l'administration (T/843), qui déclare qu'elle est heureuse que les divisions de Nkonya et de Santrokofi aient décidé de fusionner et constate que la région de Kratchi a été rattachée à la section du Sud et que, bien que la question de la structure de l'administration locale de cette section soit encore à l'étude, le Nkonya et le Santrokofi feront vraisemblablement partie du même Conseil de district que Buem et Kratchi,

Le Conseil de tutelle

1. *Constate* que les vœux des pétitionnaires semblent être satisfaits;

2. *Décide* que, dans ces circonstances, cette pétition n'appelle aucune mesure de la part du Conseil;

3. *Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle des pétitionnaires, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/887

342ème séance,
le 15 mars 1951.